



True Love Academy

High School Course Catalog

2026-2027

一、办学使命 **Mission Statement**

本校致力于培养学生在学术、品格与信仰上的全面发展。通过严谨的课程体系与圣经世界观教育，装备学生在真理中思考、生活与服事。本校旨在塑造具备属灵生命与学术能力的学生，使其成为忠心的基督跟随者、卓越的教育者与有影响力的领导者，作为基督的精兵，委身于服事中国及普世教会，在基督教教育、福音事工及社会各领域中忠心见证基督。

The school is committed to cultivating students' academic excellence, character, and faith within the Reformed tradition. Through a rigorous curriculum and a biblical worldview, students are equipped to think, live, and serve in truth. The school seeks to form students with both spiritual maturity and intellectual strength, preparing them to become faithful followers of Christ, excellent educators, and influential leaders—soldiers of Christ devoted to serving the Church in China and around the world, contributing to Christian education, gospel ministry, and various fields of society as faithful witnesses of Christ.

二、毕业生素养与目标 **Graduate Profile**

1. 信仰与属灵生命 **Faith and Spiritual Life**

毕业生应扎根于圣经真理与基督教信仰，认识神的主权，并在日常生活中活出福音，委身于教会与基督的身体。

Graduates are grounded in biblical truth and faith in Christ, recognizing the sovereignty of God, and living out the gospel in daily life with commitment to the Church and the body of Christ.

2. 学术能力与思维 Academic Excellence and Thinking

毕业生应具备扎实的学术基础与跨学科知识，能够进行批判性思考、逻辑推理与清晰表达，在真理的框架下理解世界。

Graduates demonstrate strong academic foundations and interdisciplinary knowledge, with the ability to think critically, reason logically, and communicate clearly within a framework of truth.

3. 圣经世界观 Biblical Worldview

毕业生应以圣经为最高权威，建立整全的世界观，能够从基督教视角分析文化、社会与思想。

Graduates affirm Scripture as the highest authority and develop a comprehensive worldview, able to analyze culture, society, and ideas from a Christian perspective.

4. 品格与生命见证 Character and Christian Witness

毕业生应展现基督徒品格，包括谦卑、诚实、责任与爱人如己，在家庭、教会与社会中作光作盐。

Graduates exhibit Christ-like character, including humility, integrity, responsibility, and love for others, serving as salt and light in family, church, and society.

5. 呼召与使命 Calling and Mission

毕业生应认识自己在神面前的呼召，愿意作为基督的精兵，委身于中国及普世教会，在基督教教育、福音事工及社会各领域忠心服事。

Graduates understand their calling before God and are willing to serve as soldiers of Christ, devoting themselves to the Church in China and around the world, engaging in Christian education, gospel ministry, and various fields of society.

6. 领导力与服事 Leadership and Service

毕业生应具备仆人式领导力，在各样环境中以合乎圣经原则的方式影响他人。

Graduates demonstrate servant leadership, influencing others in ways that align with biblical principles.

三、学分制度 Credit System & 评分体系 GPA

本校采用“一学年一学分制”。学生完成一门全年课程可获得 1 学分。学校采用 5%递增的评分标准，每个成绩等级区间为五个百分点，并对应于 4.0 绩点（GPA）评分体系。

The school adopts a one credit per full-year course system. The school adopts a 5% increment grading scale, where each grade band spans five percentage points and corresponds to a 4.0 GPA scale.

等级 Grade	分数 Percentage	GPA
A	95–100	4.0
A-	90–94	3.7
B+	85–89	3.3
B	80–84	3.0
B-	75–79	2.7
C+	70–74	2.3
C	65–69	2.0
C-	60–64	1.7
F	<60	0.0

四、毕业要求 Graduation Requirements

学科 Subject	学分 Credits
English 英语	4
Chinese 中文	4
Mathematics 数学	4
Science 科学	6–8
History 历史	3
Theology 神学	4
Electives 选修 (音乐)	2
总计 Total	27+

五、四年课程规划 Suggested 4-Year Plan

年级 Grade	课程 Courses
9th	English 1, 中文 (Chinese) 1, Theology 1, Algebra I, History 1, Biology 1, Earth Science 1
10th	English 2, 中文 (Chinese) 2, Theology 2, Geometry, History 2, Biology 2, Earth Science 2
11th	English 3, 中文 (Chinese) 3, Theology 3, Algebra II, History 3, Physics 1, Chemistry 1
12th	English 4, 中文 (Chinese) 4, Theology 4, Pre-Calculus, Physics 2, Chemistry 2

六、课程介绍 Course Descriptions

学科	课程	学分	中文课程介绍 (详细)	English Description
English	English 1	1	建立英语基础能力，重点训练听、说、读、写四项技能。学习基础语法、词汇及简单文本阅读，培养基本写作能力（段落与短文）。	Develops foundational skills in listening, speaking, reading, and writing. Focus on grammar, vocabulary, and paragraph-level composition.
	English 2	1	提升阅读理解与表达能力，分析诗歌、小说与戏剧。训练议论文写作与课堂讨论能力。	Builds reading comprehension and communication skills through analysis of literature and essay writing.
	English 3	1	学习英美文学经典，培养批判性阅读能力。完成研究论文与学术写作训练。	Focuses on American and British literature with emphasis on critical reading and research writing.

	English 4	1	强化高级写作、修辞与演讲能力，重点为大学学习做准备。	Advanced composition, rhetoric, and public speaking for college readiness.
Chinese	中文 1	1	学习拼音、基础词汇与句式，进行简单阅读与口语表达训练。	Introduction to Mandarin fundamentals, including reading and speaking.
	中文 2	1	加强阅读理解与写作能力，学习记叙文与说明文。	Develops reading comprehension and structured writing skills.
	中文 3	1	学习古文基础与文学作品，训练逻辑表达与议论文写作。	Introduces classical texts and analytical writing.
	中文 4	1	深入中国文学与文化，培养批判性思维与表达能力。	Advanced study of Chinese literature and critical communication.
Theology	Theology 1	1	概览旧约与新约，理解救赎历史主线（创造、堕落、救赎、成全），建立圣经整体框架。	Survey of Scripture focusing on redemptive history from creation to restoration.
	Theology 2	1	系统学习威斯敏斯德要理问答、海德堡要理问答。	Study of the Three Forms of Unity and their doctrinal significance.
	Theology 3	1	系统神学导论：神论、基督论、救恩论、教会论，建立教义之间的逻辑关系。	Introduction to systematic theology and doctrinal structure.
	Theology 4	1	深入研读基督教要义，结合哲学与护教学，探讨信仰与理性关系。	Study of Calvin's Institutes with philosophy and apologetics.
Math	Algebra I	1	学习代数基础概念，如方程、函数与图像，培养逻辑推理能力。	Introduction to algebraic concepts and problem-solving.
	Geometry	1	学习平面与空间几何，培养空间思维与证明能力。	Focus on geometric reasoning and proofs.
	Algebra II	1	深入函数、方程与多项式，提升抽象思维能力。	Advanced algebra and function analysis.
	Pre-Calculus	1	学习三角函数与高级函数，为微积分做准备。	Prepares students for calculus through advanced functions.

Science	Biology 1	1	学习细胞结构、遗传学、DNA 及生态系统。通过实验培养科学探究与数据分析能力。	Covers cell biology, genetics, DNA, and ecosystems with lab-based inquiry.
	Biology 2	1	研究人体系统、动物组织结构，植物组织结构，生物（动物，植物，微生物）多样性与生态关系，并探讨生命伦理问题。	Advanced biology including human systems and ecological relationships.
	Chemistry 1	1	学习原子结构、周期表、化学键与反应，强调实验与定量分析。	Study of atomic structure, bonding, and reactions with lab work.
	Chemistry 2	1	探讨化学平衡、热力学与有机化学基础，提升分析能力。	Covers equilibrium, thermodynamics, and organic chemistry basics.
	Physics 1	1	学习运动、力与能量，通过实验理解物理规律。	Focus on mechanics, motion, and energy through experiments.
	Physics 2	1	学习电磁学、波与光，理解现代物理基础概念。	Covers electricity, waves, optics, and modern physics.
	Earth Science 1	1	学习地球结构、气候系统及环境变化。	Study of Earth systems, geology, and climate.
	Space Science 2	1	探讨宇宙结构、恒星与太阳系，理解天文学基础。	Introduction to astronomy and the structure of the universe.
History	World History	1	从古代文明到现代社会的发展，培养历史分析能力与全球视角。	Survey of global history from ancient to modern times.
	Chinese History	1	学习中国历史发展及文化传统，理解社会变迁。	Study of Chinese historical development and culture.
	Church History	1	探讨教会从初代到现代的发展，重点包括宗教改革。	Study of church history including the Reformation.

七、学术规定 Academic Policies

1. 成绩评定 Grading Policy

学生成绩依据作业、考试、项目及课堂参与等综合评定。

Student grades are based on homework, exams, projects, and class participation.

2. 平均绩点计算 GPA Calculation

本校采用 4.0 GPA 评分体系，所有课程成绩按学分加权计算累计平均绩点（GPA）。

The school uses a 4.0 GPA scale. Cumulative GPA is calculated based on course grades and credits.

3. 及格要求 Passing Requirement

学生需达到 60%以上（C-）方可获得该课程学分。

A minimum grade of 60% (C-) is required to earn course credit.

4. 重修规定 Retake Policy

未通过课程的学生需重修该课程，方可获得相应学分。

Students who fail a course must retake it in order to earn credit.

5. 课程负担 Course Load

学生每学年需完成规定的核心课程，并在指导下合理安排学习计划。

Students are required to complete the designated core courses each academic year and plan their studies accordingly.

6. 实验要求 Science Lab Requirement

所有科学课程均包含实验部分，学生需完成相关实验任务与报告。

All science courses include laboratory components, and students are required to complete lab work and reports.

7. 出勤要求 Attendance

学生应保持良好出勤记录，过多缺勤可能影响课程成绩或学分获取。

Students are expected to maintain regular attendance. Excessive absences may affect course grades or credit.

8. 学术诚信 Academic Integrity

严禁任何形式的学术不端行为，包括抄袭、作弊或伪造作业。违者将受到相应处理。

Academic dishonesty, including cheating, plagiarism, or falsification of work, is strictly prohibited and will result in disciplinary action.

赵俊新

Junxin Zhao

Principal of True Love Academy

Signature:

